
P21

Kort verslag van de ALV van 1 december 2022, locatie Sporthuis Bunnik (Odijk).  Aanwezig: 26 
personen, incl. wethouders, raadsleden en bestuur.

1. Opening 

- Voorzitter Harrie Eijkelhof opent om 20.00 uur de vergadering.

2. Mededelingen vanuit het bestuur

- Annelies Vermeulen heeft aangegeven terug te treden als secretaris van het bestuur. Vanaf 
heden heeft het bestuur dus een vacature. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij het 
bestuur.

- Komend jaar bestaat P21 25 jaar. Hieraan zal door het bestuur gepaste aandacht worden 
besteed. Mensen die willen meedenken over de invulling van dit jubileum kunnen zich 
melden bij het bestuur.

- Hoewel het hier een P21 vergadering betreft, vraagt het bestuur wel aandacht voor de 
komende Provinciale verkiezingen. GroenLinks en de PvdA Bunnik kunnen alle hulp 
gebruiken om een goede campagne neer te zetten.

- Ook aanwezig zijn de (nieuwe) P21 wethouders Julie d’Hondt en Hilde de Groot. Zij stellen 
zich voor aan de aanwezige leden.

3. Verslag ALV 10 mei 2022

- Naar aanleiding van de opmerking uit het verslag over “klachtenafhandeling bij de 
gemeente” geeft Hussem aan hier nog geen navraag naar gedaan te hebben.

- Er zijn verder geen opmerkingen bij het verslag van de vorige ALV. Het verslag wordt 
vastgesteld.

4. Begroting 2023

- De begroting wordt door de penningmeester toegelicht. In tegenstelling tot eerdere jaren is 
expliciet de opbouw van een reserve voor de volgende gemeenteraadsverkiezingen 
opgenomen. 

- In de begroting zijn nog geen kosten opgenomen voor een eventuele jubileum-activiteit. Als 
hier middelen voor nodig zijn, kunnen de middelen benut worden die gereserveerd zijn voor 
activiteiten, gehaald worden uit het eigen vermogen en/of een bijdrage gevraagd worden 
aan de moederpartijen.

5. Toelichting Raadsprogramma

- Arjen Hussum licht de achtergrond en inhoud van het raadsprogramma toe. 
- Het coalitie-programma met D66 is bewust beknopt gehouden en focust zicht op die 

onderwerpen die van groot belang zijn voor één van beide partijen en/of waar geen steun 



voor te verwachten is van de andere partijen in de raad. Woningbouw en groen hebben 
daardoor een belangrijke plek in dat akkoord.

- Het raadsprogramma gaat in op onderwerpen waar potentieel een bredere steun voor te 
vinden is in de raad. Daarbij gaat het zowel om concrete punten, maar ook om het 
agenderen van onderwerpen die alle partijen in de raad deze periode op de agenda willen 
hebben.

- Voor P21 was hierbij het sociaal domein een belangrijk onderwerp.
- Ook is er, zeker met het oog op de minder goede verhoudingen in de vorige raadsperiode, 

een hoofdstuk opgenomen over het functioneren van de raad zelf.
- Naast Hussem lichten de aanwezige raadsleden specifieke delen van het raadsprogramma 

toe en beantwoorden verhelderende vragen vanuit de vergadering.

6. Rondvraag en sluiting

- Bij de rondvraag wordt aandacht gevraagd voor het belang van de lokale Radio/TV omroep 
Slotstad FM. 

- Ook wordt nogmaals aandacht gevraagd voor het (relatief) lage aantal sociale woningbouw 
woningen in Bunnik. Het verzoek een fractie en bestuur is dit thema blijvend te agenderen.

- Rond 21.45 sluit de voorzitter de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een borrel.


